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§ 1  

Val av justerare och dag för justering 

1. Upprop och närvaroregistrering. 

2. Maria Antonsson (MP) och Birgit Marklund Beijer (S) fick i 

uppdrag att justera dagens protokoll. 

3. Protokollet från den 25 oktober 2018 justerades den 26 

oktober 2018. 

4. Dagordningen godkändes. 

 

Vid dagens sammanträde deltar socionompraktikant Madeleine 

Peippo, praktikant vid förvaltningens familjerättsenhet. 

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner att Madeleine Peippo deltar under 

sammanträdets slutna del. 
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§ 2  

Synliggörande att personer som använder ledar-eller 
assistanshund får vara i kommunala lokaler 

Beslut 

Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens 

tjänsteutlåtande 

 
Ärendet 

I oktober inkom ett medborgarförslag att Östermalms 

stadsdelsnämnd bör förtydliga att personer som använder 

ledarhund eller assistanshund får vara i kommunala lokaler. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 29 oktober 2018. 

Dnr 2018-653-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 3   

Sammanträdestider för stadsdelsnämnden år 2019 

Beslut 

Stadsdelsnämnden fastställer sammanträdesdatum för år 2019 i 

enlighet med förvaltningens förslag. 

 

 

 
Ärendet 

Förslag på sammanträdestider 2019 

 

Sammanträdesdag Plandokument 
2 januari 

(obs! onsdag) 

Val av social delegation för år 2019 

7 februari Verksamhetsplan 2019 

7 mars Verksamhetsberättelse med bokslut 2018 

11 april Underlag till budget 2020 med beräkning 

för åren 2021 och 2022 

23 maj Tertialrapport 1 

13 juni  

29 augusti  

26 september Tertialrapport 2 

24 oktober  

28 november  

12 december Verksamhetsplan 2020 

 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 oktober 2018. 

Dnr 2018-712-1.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 4   

Balanslista över inkomna medborgarförslag till 
Östermalms stadsdelsnämnd 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att godkänna redovisningen. 

 
Ärendet 

Balanslista över inkomna medborgarförslag. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 26 oktober 2018. 

Dnr 2018-118-1.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 5   

Partiell revidering av Östermalms stadsdelsnämnds 
delegationsordning  

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner ändringarna i 

delegationsordningen i enlighet med vad som framgår i 

tjänsteutlåtandet och bilagor. 

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Stockholms Trygghetsjour är en kommunövergripande dygnet 

runt verksamhet inom äldreförvaltningen. För att kunna 

verkställa det uppdrag som Stockholms Trygghetsjour har, ska 

det framgå av stadsdelsförvaltningarnas delegationsordningar 

vilka beslut Stockholms Trygghetsjour får fatta på 

stadsdelsnämndernas vägnar. Det ska också framgå vilka 

ärendetyper, lagrum och lägsta delegat som det avser. Vid en 

översyn visade det sig att stadsdelsnämndernas 

delegationsordningar inte överensstämde fullt ut. Alla stadsdelar 

har nu fått i uppdrag att ändra i sina delegationsordningar i 

enlighet med förslag på skrivningar från äldreförvaltningen.  

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 16 oktober 2018. 

Dnr 2018-004-1.1.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 6   

Huvudmannaskap och utförande av hälso- och 
sjukvårdsinsatser på ungdomsmottagningen 
Norrtullsgatan 10 

Beslut 

1. Huvudmannaskapet för ungdomsmottagningen 

Norrtullsgatan 10 delas från och med den 1 maj 2019 mellan 

Östermalms stadsdelsnämnd och Stockholms läns landsting. 

Stadsdelsnämnden ansvarar för de psykosociala kurativa 

insatserna och landstinget för hälso- och sjukvård enligt 

beskrivning i tjänsteutlåtandet.  

2. Stadsdelsdirektören ges i uppdrag att teckna överlåtelseavtal 

och lokal samverkansöverrenskommelse med Stockholms 

läns landsting. 

3. Stadsdelsdirektören ges i uppdrag att teckna tilläggsavtal för 

perioden 1 januari 2019 till och med 30 april 2019. 

 
Ärendet 

Stockholms stad och Stockholms läns landsting ingick 2010 ett 

övergripande samverkansavtal om stadens 

ungdomsmottagningar. Majoriteten av ungdomsmottagningarna 

har delat huvudmannaskap, men ungdomsmottagningen 

Norrtullsgatan 10, som drivs av Östermalms stadsdelsnämnd, 

har kommunalt huvudmannaskap. 

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 oktober 2018. 

Dnr 2018-705-1.2.5. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 7   

Vinterplan för Östermalms parker 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att återremittera ärendet för 

ytterligare kompletteringar. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att därutöver anföra: 

 

Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att återkomma till 

nämnden med en reviderad vinterplan för Östermalms parker 

som säkerställer en högre nivå av medborgardialog och 

medborgarförankring, ett breddat fokus på alla Östermalms 

parker och områden samt tillägg enligt vad som anförs nedan. 

 

Vi instämmer i att Östermalm behöver en plan för hur 

stadsdelsnämndsområdets parker kan utvecklas så att de i större 

utsträckning kan användas året om, utifrån vad som alltid 

erbjuds, vad som erbjuds när vädret tillåter och vad som kan 

genomföras genom särskilda evenemang. Vi anser att mycket i 

det förslag som av förvaltningen har presenterats är bra. Men vi 

önskar se att den lokala parkplanen uppdateras och revideras. Vi 

är mycket positiva till att förvaltningen tar fram en vinterplan 

för parkerna men vi saknar medborgarförankring och skulle 

vilja att man i vinterplanen tar vara på alla idéer som säkerligen 

finns bland alla dem som använder parkerna under 

vinterhalvåret. 

 

* Vi vill gärna att alléerna inkluderas i vinterplanen. 

* I vinterplanen saknar vi en redovisning för hur de aktiviteter 

som ska vara i parkerna har valts ut. 

* Det är i vinterplanen ett stort fokus på Norra Djurgårdsstaden 

och det är bra men det finns fler områden på Östermalm som 

bör få ett större fokus i vinterplanen. 

* Vi vill se ett förtydligande av hur parkerna ska vara levande 

under kvällstid. 

* Vi vill också se tillägg i vinterplanen om hur andra externa 

aktörer skulle kunna involveras i arbetet, till exempel genom 

marknader. 

 

Mot denna bakgrund ges stadsdelsförvaltningen i uppdrag att ta 

fram ett reviderat förslag till vinterplan för Östermalms parker. 

  
Ärendet 

Till den kommande vintern 2018 -2019 föreslår förvaltningen 

att några åtgärder genomförs som ska locka fler besökare till 

parkerna under vintern bland annat iordningställa en pulkabacke 
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i Nobelparken och förse mammutträdet i Humlegården med 

ljusslingor. Andra aktiviteter i vinterplanen föreslås arbetas in 

successivt i parkmiljöavdelningens drift- och investeringsbudget 

i mån av utrymme. 

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 11 oktober 2018. 

Dnr 2018-641-3.2. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Andrea Ström m.fl. (M), Mats 

Hasselgren (L) yrkade att nämnden antar majoritetens förslag 

till återremiss. 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) yrkade 

bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) ställde först majoritetens förslag till 

återremiss mot att ärendet skulle avgöras vid dagens 

sammanträde. 

Nämnden beslöt att ärendet skulle återremitteras. 

 

Maria Antonsson (MP) konstaterade att det fanns två förslag till 

beslut, majoritetens förslag till beslut samt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden ställde sig bakom Moderaternas, 

Liberalernas och Miljöpartiet de grönas förslag till beslut. 

 
Ersättaryttrande 

Caroline Blomberg (C) anmälde att om hon hade tjänstgjort i 

nämnden hade hon ställt sig bakom Moderaternas, Liberalernas 

och Miljöpartiet de grönas förslag till beslut. 

 
Reservation 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån förvaltningens förslag 

till beslut enligt följande. 

 

Nämnden godkänner vinterplan för Östermalms parker enligt 

detta tjänsteutlåtande. 
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§ 8   

Serveringstillstånd till Ginette AB 

Beslut 

1. Ginette AB bör utifrån en social bedömning beviljas 

stadigvarande serveringstillstånd att till allmänheten få servera 

spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker måndag 

till söndag enligt ansökan i serveringsstället Schmaltz.   

2. Nämnden överlämnar yttrandet till 

tillståndsenheten/socialnämnden. 

3. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Ginette AB ansöker om stadigvarande serveringstillstånd till 

allmänheten, i restaurang, måndag till söndag mellan kl. 11:00 – 

01:00. Ansökan om serveringstillstånd avser restaurang 

Schmaltz på Nybrogatan 21. Östermalms stadsdelsförvaltning 

finner inte att alkoholserveringstillstånd enligt ansökan skulle 

medföra någon nackdel utifrån en social bedömning och föreslår 

därför stadsdelsnämnden att tillstyrka ansökan.  

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 31 oktober 2018. 

Dnr 2018-708-1.5.2.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 8 a  

Färdplan för ett Stockholm för alla – en rapport från 
kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm 
 
Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att lämna remissen utan 

ställningstagande. 

 
Ärendet 

I kommunfullmäktiges budget 2018 gavs kommunstyrelsen i 

upp-drag att utarbeta en färdplan för ett Stockholm för alla med 

utgångspunkt i kommissionens arbete. Kommissionen har 

strukturerat upp färdplanen i fyra utvecklingsområden, vilka 

relaterar till inriktningar inom Vision 2040 samt berör flertalet 

av de 17 globala målen i Agenda 2030. Färdplanen berör 

genomförande översiktligt och föreslår att stadens alla nämnder 

och bolagsstyrelser får i uppdrag att arbeta i färdplanens riktning 

samt beakta färdplanen i sin verksamhetsplanering. Arbetet med 

färdplanen förväntas ske inom ramen för ordinarie planering och 

uppföljning. Färdplanen beskriver betydelsen av tydliga 

samverkansformer. Färdplanens utvecklingsområden och vägval 

föreslås utgöra en grund för denna samverkan. 

 

Förvaltningen är positiv till att kommissionens arbete har 

samlats i ett övergripande dokument i form av en färdplan. 

Upplägget är pedagogiskt med beskrivna utvecklingsområden, 

åtgärdsförslag och exempel. Färdplanen underlättar därmed för 

nämnder och bolag i det strategiska arbetet med frågorna samt 

ger ett stöd i långsiktiga resonemang i verksamhetsplanering 

och samverkan. 

 
Ärendets beredning  

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 oktober 2018. 

Dnr 2018-494-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Andrea Ström m.fl. (M), Mats 

Hasselgren (L) yrkade bifall till majoritetens förslag att lämna 

remissen utan ställningstagande. 

 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) yrkade 

bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) konstaterade att det fanns två förslag till 

beslut, majoritetens gemensamma förslag till beslut och 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden ställde sig bakom majoritetens förslag till 

beslut. 

 
Ersättaryttrande 

Caroline Blomberg (C) anmälde att om hon hade tjänstgjort i 

nämnden hade hon ställt sig bakom majoritetens förslag till 

beslut. 

 
Reservation 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för förvaltningens 

förslag till beslut enligt följande. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden besvarar remissen 

med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Särskilt uttalande 

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Jaime Barrios (V) anmälde 

ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Arbetet för jämlikhet och mot segregation är avgörande om alla 

stockholmare ska ha goda livsvillkor och möjlighet att 

förverkliga sina drömmar. Det goda samhället tar ansvar för att 

undanröja klyftor och hinder som begränsar människor att nå 

sina fulla potentialer. Allt annat är slöseri med människors kraft 

och förmågor. Ett samhälle som låter människor utveckla sina 

egna förmågor blir starkare, ett samhälle där människor hindras 

blir svagare. När vi hjälper varandra att växa, kan Stockholm 

växa. 

 

Men för att kunna se var vi slösar med människors förmågor och 

var människor hindras att växa behöver man kunskap. Därför 

tillsatte vi, år 2015, ”Kommissionen för ett socialt hållbart 

Stockholm”. Förankrat i den senaste forskningen har 

kommissionen sedan dess presenterat 18 rapporter med förslag 

och rekommendationer inom olika områden för hur 

segregationen i Stockholm ska kunna brytas. En stor bredd av 

samhällsaktörer har varit inblandade i kommissionens arbete 

vilket skapar en god grund när förslagen ska genomföras.   
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Socialdemokraterna och vänsterpartiet välkomnar förslaget till 

färdplan och ser vikten av att stadens nämnder, bolag och 

verksamheter arbetar utifrån gemensamma strategier för en 

social hållbar utveckling. Strategierna inom de fyra målområden 

som lyfts i färdplanen är väl avvägda med utgångspunkter i 

kommissionens arbete, Agenda 2030 och med sikte på att 

visionen ”Ett Stockholm för alla” ska uppnås till år 2040.  

 

Uppväxt och utbildning 

Det goda samhället måste göra sitt yttersta för att alla barn ska 

få bra uppväxtvillkor och för att alla barn får förutsättningar och 

stöd för att klara kunskapsmålen. Ett samhälle som inte 

investerar i barn och deras utveckling riskerar på lång sikt att 

möta stora utmaningar med ojämlikhet, segregation och 

otrygghet. Den utvecklingen kan vi dessvärre se spår av i vår 

stad efter att klyftor och utanförskap tillåtits öka. 

 

Allt arbete mot segregation börjar med att ge alla barn jämlika 

uppväxtvillkor. Förskolans kompensatoriska uppdrag kan inte 

betonas tillräckligt många gånger, vilket stöds av forskare såväl 

som pedagoger. Socialdemokraterna menar att investeringar i 

förskolan genom satsningar på fler lärare, mindre barngrupper 

och rätt till heltid för barn till föräldralediga fortsättningsvis är 

nödvändiga och viktiga. På samma sätt är det viktigt att hålla i 

arbetet för att höja kunskapsresultaten i alla skolor. Lärare och 

skolledare ska ha rätt förutsättningar att ge den bästa 

undervisningen till sina elever.  

 

Det systematiska arbetet för att bryta utvecklingen mot ökade 

klyftor gav goda resultat på kort tid. Stockholm är på rätt väg 

och det är viktigt att det ambitiösa arbetet som har gjorts under 

den gångna mandatperioden inte tappar styrfart. Vi är 

övertygade om att alla barn kan nå kunskapsmålen om de ges 

stöd. Föräldrar ska känna en trygghet i vetskapen om att det 

finns bra kommunala skolor i närmiljön och att elevhälsoteamen 

på varje skola stöttar de elever som behöver det. 

 

Arbete och företagande 

Människors vilja till att växa, att bidra och ha egen försörjning 

är stadens viktigaste tillgång.  

 

I ett kunskapsintensivt samhälle ska Stockholm konkurrera med 

kunskap, färdigheter, kompetens och ett starkt 

innovationsklimat. Därför vill vi att alla stockholmare ska ha 

möjlighet till ett livslångt lärande, till utbildning som skapar 

vägar till jobb eller vidare studier.  
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Stockholms utveckling är tätt kopplat till näringslivets möjlighet 

att växa och utvecklas. Fler ska känna de har goda och trygga 

förutsättningar för att starta och driva företag. Alltför många 

företag ser att deras möjlighet att växa hämmas av svårigheterna 

att rekrytera rätt utbildad arbetskraft. Detta samtidigt som det 

finns arbetslösa stockholmare. Missmatchningen hotar på lång 

sikt Stockholms tillväxt. Men bristen på matchning skadar inte 

bara näringslivet. Svårigheten att säkra kompetensförsörjningen 

för stadens verksamheter är en akut utmaning för vår egen 

organisation. Här måste staden fortsätta arbeta nära 

gymnasieskolor, vuxenutbildningen och universiteten för att 

möta utmaningen.   

 

Stadens insatser för att fler stockholmare ska komma i arbete 

har gett resultat. Utbetalningar av ekonomiskt bistånd på grund 

av arbetslöshet är på historiskt låga nivåer, vilket är glädjande.  

Att människor som har kapacitet att arbeta är arbetslösa är ett 

slöseri. Slöseriet drabbar hela samhället men mest av allt är det 

ett slöseri som riskerar att skada den enskilda individen. Därför 

anser vi att staden måste fortsätta prioritera arbetet med 90-

dagarsgarantin, vuxenutbildning för kortutbildade och stärka 

kopplingen mellan språkutveckling och inträde i 

arbetsmarknaden för nyanlända. Tillvaratagande av äldres vilja 

och förmåga att arbeta efter pensionsåldern måste ske. Även 

arbetet med att utlokalisera kommunala verksamheter och 

skapande av arbetsplatser i ytterstaden måste fortsätta.  

 

Boende och stadsmiljö 

Den mångåriga passivitet som präglade det borgerliga blockets 

senaste maktinnehav skapade och förstärkte en stor strukturell 

bostadsbrist i vår stad. Bostadsbristen leder till trångboddhet, 

segregation och minskad tillväxt. Vi måste som ansvarsfull stad 

fortsätta ta oss an Stockholms största infrastrukturella 

utmaningar. Under den gångna mandatperioden stoppades 

utförsäljningar av hyresrätter och bostadsbyggandet 

prioriterades. Det är med stolthet som vi kan se tillbaka på år 

2017 som ett år då Stockholm slog rekord i bostadsbyggande. 

 

För att den goda utvecklingen med att bryta segregationen inte 

ska stagnera måste staden fortsätta prioritera byggande av 

hyresrätter och av bostäder med rimliga boendekostnader. 

Allmännyttans arbete för att få ned nyproduktionskostnaderna 

genom Stockholmshus måste fortsätta. Det är många människor 

som är i behov av en bostad och efterfrågan efter bostäder  med 

rimliga kostnader kommer att vara fortsatt hög. Att sälja ut eller 
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ombilda billiga hyresrätter som den borgerliga majoriteten 

aviserat är inte rätt väg att gå. Särskilt om argumentet till 

utförsäljningarna är önskan att främja blandade 

upplåtelseformer.  Erfarenheterna från utförsäljningarna som 

gjordes under åren 2006-2014 visar att segregationen ökade och 

möjligheten för stockholmarna att få hyra en bostad minskade. 

Vi menar att det enda sättet att möta bostadsbristen är genom nej 

till marknadshyror och utförsäljningar av hyresrätter samt 

behålla den höga takten i bostadsbyggande.  

 

Demokrati och trygghet 

Demokratin ska aldrig tas för given. I en tid då polarisering 

mellan människor ökar krävs det aktiva insatser för att fördjupa 

den lokala demokratin. Civilsamhällets roll som röstbärare, 

välfärdsproducent och skapare av gemenskap ska stödjas och 

inte motarbetas av staden. Föreningslivet skapar möten och i 

möten mellan människor skapas tillit för varandra och för 

samhället.  Östermalms föreningsråd är en viktig samlingspunkt 

som bidrar till engagemang och att föreningslivet utvecklas. I 

arbetet för ett socialt hållbart Stockholm är civilsamhället en 

viktig aktör. Stadens stöd ska även fortsättningsvis ske genom 

bland annat tillgängliggörande av lokaler, föreningsbidrag och 

användande av civilsamhällets kunskap.  

Medborgardialog som syftar till att stärka medborgarnas 

inflytande i besluten är ett annat sätt att fördjupa 

lokaldemokratin. Vi ser att de medborgardialoger som har 

genomförts de senaste åren har varit framgångsrika och vill 

därför att staden ska utöka antal dialoger så att fler medborgare 

ges möjlighet att påverka sin närmiljö. Medborgarnas inflytande 

över hur staden använder sina budgetmedel vid lokalt 

utvecklingsarbete bör bli större. Ungdomsrådet och politikers 

medverkan i skolorna har bidragit till att ungdomars 

engagemang och intresse att skriva artiklar inom områden som 

berör politiken har stärkts.    

 

Det offentliga rummet tillhör alla, därför ska arbetet med trygga 

stadsmiljöer prioriteras. Trygghetsfonden som vi skapade tar 

utgångspunkt i att berörda verksamheter och nämnder i dialog 

med medborgarna identifierar otrygga platser och miljöer som 

med enkla hjälpmedel kan bli tryggare. Resultaten av 

investeringar som har gjorts med hjälp av trygghetsfonden har 

varit goda. Vår förhoppning är att trygghetsfonden får finnas 

kvar och utökas så att flera platser och miljöer kan göras 

tryggare. Stockholm ska vara en öppen stad och alla stadsdelar 

ska vara trygga.  
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§ 9  

Månadsrapport oktober 2018 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger 

rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Totalt prognostiseras för året, efter resultatdispositioner, 

överskott om 2,6 mnkr. 

 

 

Dnr 2018-127-1.2.1.  
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§ 10   

Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmälan av stadsdelsnämndens pensionärsråds protokoll från 

den 29 oktober 2018. 
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§ 11   

Protokoll från stadsdelsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Anmälan av protokoll från stadsdelsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor från den 30 oktober 2018. 

 

 

 

 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

22 november 2018 
Blad 21 

 

  

§ 12   

Anmälan av tjänstemannabeslut enligt 
delegationsordningen år 2018 

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Dnr 2018-012-1.1. 

 

Ärendegrupp i 
delegations- 
ordningen 

Datum Beslut Delegat 

1.6. 

Utse arkivansvarig 

och fastställa 

arkivorganisation. 

 

18-10-26 

 

Anmälan av beslut 

om reviderad 

arkivbeskrivning och 

arkivinstruktion för 

Östermalms 

stadsdelsnämnd.  

Dnr 2018-232-1.1. 

 

Christina Klang 

stadsdelsdirektör 

2.15 

Lämna uppdrag om 

uppdragsupphand-

ling till stadens 

centrala upp- 

handlingsentrepre-

nör eller vid flera 

förvaltningars ge-

mensamma upp-

handling lämna 

uppdrag till 

direktör för den 

förvaltning som 

driver upp- 

handlingen. 

 

18-10-16 

 

Anmälan av kon-

taktperson i gemen-

sam upphandling av 

Annonsförmedlings-

tjänster 2018/2019.  

Dnr 2018-675-2.2.2. 

 

 

Christina Klang 

stadsdelsdirektör 

3.9 

Avstängning med 

eller utan avlö-

ningsförmåner. 

 

 

18-10-10 

 

 

Beslut om 

avstängning av 

medarbetare.  

OSL 39 kap. 1-3 §§ 

Dnr 2018-674-2.3.4. 

 

Jessica Alfreds-

son 

HR-chef 

 

 

 

4.1. 

Besvara  

Förvaltnings- 

remisser. 

 

18-10-01 

 

Svar på förvaltnings-

remiss från exploat-

eringskontoret 

 

Therese Rosén 

avdelningschef 

parkmiljöavd. 
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gällande samråd för 

vattenverksamhet 

Saltkajen. 

Dnr 2018-652-1.5.3. 
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§ 13   

Anmälan av promemoria 2018-11-22 med förteckning 
över inkommande brev, skrivelser m.m. 

Beslut 

Stadsdelsnämnden tar del av redovisningen och lägger den till 

handlingarna. 

 
Ärendet 

Från och med den 9 oktober 2018 till och med den 5 november 

2018. 

 

A. Protokoll från kommunstyrelsen och 

kommunfullmäktige Stockholms stad 

Protokoll från kommunfullmäktiges sammanträde den 1 oktober 

2018, utdrag 

§ 8 Fossilbränslefri organisation 2030. Dnr 2018/000015 

§ 11 Rapportering av ej verkställda beslut enligt 4 kap 1 § 

socialtjänstlagen, kvartal 1 år 2018, äldreomsorg. Dnr KS 

2018/1010 

§ 12 Uppdragsbeskrivning för stadsdelsnämndernas hemtjänst i 

ordinärt boende. Dnr KS 2018/751 

§ 23 Stockholms stads parkerings AB:s nyproduktion av 

parkeringshus i Hjorthagen – Hjorthagsgaraget. Dnr KS 

2018/1114 

 

B. Protokoll från Miljö-och hälsoskyddsnämnden, 

Stockholms stad 

Beslut 20 september 2018 angående ändringsanmälan av 

cisternavluftning i oljedepå/energihamn vid Värtaverket. Dnr 

2018-012452. 

 

C. Protokoll från socialnämndens tillståndsutskott 

Protokoll från den 11 september 2018. Protokoll i sin helhet. 

Protokoll från den 10 oktober 2018. Protokoll i sin helhet. 

 

D. Inkomna domar och beslut 

Kammarrätten i Stockholm, avdelning 4 

BESLUT 2018-08-02 målnr 6520-18 gällande överklagad dom i 

Förvaltningsrätten Stockholm 2018-07-18 målnr 6249-18 

avseende laglighetsprövning enligt kommunallagen; fråga om 

prövningstillstånd. 

Kammarrätten meddelar inte prövningstillstånd. 

Förvaltningsrättens avgörande står därför fast. 
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Högsta förvaltningsdomstolen 

BESLUT 2018-10-22 målnr 4546-18 gällande överklagat beslut 

i Kammarrätten i Stockholm 2018-08-02 målnr 6520-18 

avseende laglighetsprövning enligt kommunallagen; fråga om 

prövningstillstånd. Högsta förvaltningsdomstolen meddelar inte 

prövningstillstånd. Kammarrättens avgörande står därmed fast. 
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§ 14   

Information av stadsdelsdirektören 

Stadsdelsdirektör Christina Klang informerade nämnden om 

följande. 

 

Övertagande av Rio vård-och omsorgsboende den 1 

november 2018 

Övertagandet av Rio vård- och omsorgsboende fungerade bra 

och verksamheten pågår som planerat. Alla inblandade, inom 

äldreomsorgsavdelningen och inom övriga avdelningar har 

samverkat och gjort ett mycket gott arbete. 

 

Sportfältets lekplats kommer heta Lekplatsen plockepinn 

Den 9 november 2018 arrangerade parkmiljöavdelningen en 

festlig och välbesökt invigning av lekplatsen på Sportfältet. I 

samband med invigningen genomfördes en namntävling och ca 

60 namnförslag inkom. Två bröder lämnade det vinnande 

bidraget. Bidraget presenteras i nästa månadsannons. 

 

Idag – sista dag för ansökan om föreningsstöd 

Idag den 22 november 2018 går ansökningstiden för 

verksamhets- och aktivitetsstöd för år 2019 ut. Tills i 

förmiddags hade drygt 15 ansökningar inkommit varav fyra av 

dem var nya. Några fler ansökningar är på gång. Fördelningen 

föreningsstödet kommer att behandlas av nämnden vid 

sammanträdet den 7 februari 2019. Ytterligare en 

ansökningsperiod för aktivitetsstöd för 2019 genomförs under 

våren. 

 

Julförberedelser i parklekarna 

Som vanligt genomförs jul-och nyårspyssel i nämndens 

parklekar. I Humlegården från den 8 december, i Gustav 

Adolfsparken och Tessinparken från den 10 december 2018. 

 

Budget och verksamhetsplan 2019 

Den 14 november 2018 presenterades majoritetens 

budgetförslag i Stadshuset. Nu pågår ett intensivt arbete i 

förvaltningen med att arbeta fram underlag för nämndens budget 

och verksamhetsplan 2019. Den 20-30 november 2018 äger en 

planeringskonferens rum med de chefer som ingår i 

”chefsforum” och nyckelpersoner från förvaltningens stöd-och 

styrningsfunktioner. Förvaltningen återkommer till nämnden 

med tider för presentation och dialog kring 

budgetförutsättningar och förslag till verksamhetsplan. 
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Verksamhetsplanen ska fastställas vid nämndsammanträdet den 

7 februari 2019. 

Inbjudningar till utbildningar och konferenser med mera 

Inget denna gång. 
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§ 15   

Övriga frågor 

Birgit Marklund Beijer (S) informerade nämnden och 

förvaltningen om att Östermalms Nytt inte delas ut till alla 

boende inom stadsdelsnämndsområdet. Förvaltningen 

annonserar ju med sin månadsannons inför varje nämndmöte i 

tidningen och det vore därför bra om förvaltningen undersöker 

varför tidningen inte delas ut till alla boende. 

 

Stadsdelsdirektör Christina Klang svarade att hon kommer att be 

förvaltningens kommunikatörer att undersöka saken. 
 

Annika Elmlund (M) och Viveca Wallqvist (MP) rapporterade 

från förtroenderådet vid Kattrumpstullens vård-och 

omsorgsboende. 
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§ 16   

Yttrande över ansökan om adoption enligt 4 kap 10 § 1 
stycket föräldrabalken (FB)  
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§ 17  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 
punkten föräldrabalken (FB) 
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§ 18  

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § 1 
punkten föräldrabalken (FB) 
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§ 19  

Information om inkommen rapport 24 b § LSS (lex 
Sarah)- enskild regi 

Dnr 2018-676-1.2.2. 

 
 



 

Östermalm stadsdelsnämnd 
Sammanträdesprotokoll 

22 november 2018 
Blad 32 

 

  

§ 20   

Information om inkommen rapport enligt 14 kapitlet 
socialtjänstlagen (lex Sarah) – enskild regi 

Dnr 2018-688-1.2.2. 
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§ 21   

Information om inkommen rapport enligt 14 kap 
socialtjänstlagen (lex Sarah) – egen regi 

Dnr 2018-690-1.2.2. 
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§ 22   

Anmälan av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS, 
kvartal 3 - äldreomsorg 

Dnr 2018-260-1.2.1. 
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§ 23   

Anmälan av ej verkställda beslut enligt SoL och LSS, 
kvartal 3 - socialtjänst 

Dnr 2018-260-1.2.1. 
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§ 24   

Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 
Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 11 oktober 

2018. 

 
 


